Англійська мова 
8 клас 
24.03.22
Тема : « Преса»

Good morning, everybody! How are you ? Hope everything is going well.

1. Read the text and translate !


Everywhere, everyday exciting things are happening. Each day is filled with news. How are people kept informed?
The press, radio and television keep people informed on all topical issues of the day. The press has great political influence. You can get a lot of useful information from newspaper reports. If you are a regular reader of the press you will be well informed about all matters. Newspapers publish articles on home and foreign affairs. Reports by political observers and commentators help us to get useful information on international and domestic issues. Most newspapers come out daily. The reader's questions, opinions and suggestions, which they send in letters to the editor, help to improve the newspaper and make it more interesting.
The British are great newspaper readers. Newspapers are often thought of as either "qualities" or "populars". The "qualities" give serious accounts of the news and reports on business matters, industry and culture. They are usually large-sized.
The "quality" papers, like The Times, The Guardian and others, are directed at readers who want full information on a wide range of public matters. "Popular" newspapers appeal to people wanting news of a more entertaining character. They are usually with lots of illustrations. Some populars, like The Sun, are note for their sensational stories and photographs. Some newspapers come out only on Sundays:
"Qualities": The Sunday Telegraph, The Sunday Times
"Populars": Sunday Express, Sunday Mirror
Many newspapers are printed in color, as the part of Sunday or Saturday paper. They provide reading material about clothes, cooking, diet, the house and home.
There is a wide variety of magazines in Britain. Their titles show that cater for tastes and interests: British Chess Magazine, Homes and Gardens, Country Life, Do-it-yourself.

Answer the questions!
1. Do you like reading newspapers?
2. What reading material do you prefer? 
3. Do you prefer reading newspapers or magazines?


2.Grammar material . 
Conditionals/ Умовні речення .
Запишіть найважливіше у зошит для правил .

Conditionals
Типи умовних речень в англійській мові



В залежності від умови, вираженої у реченні, умовні конструкції поділяються на чотири типи: умовні конструкції нульового типу, першого, другого та конструкції третього типу. Також виокремлюють змішаний тип умовних речень.

Умовні конструкції нульового типу

Zero Conditional (умовне речення нульового типу) – умовне речення, що передає загальні істини, природні або наукові факти, правила або ж часто повторювані події, що стали правилом. В таких реченнях сполучник підрядності if (якщо) може бути замінений на when (коли).

В умовних реченнях нульового типу завжди використовується Present Simple як в головному, так і в підрядному реченні.

Ice cream melts if we heat it. – Морозиво розтає, якщо ми його нагріємо.
If you don’t water plants, they die. – Якщо ти не будеш поливати рослини, вони загинуть.
The ground gets wet when it rains. – Земля намокає, коли йде дощ.
When we mix blue and yellow, we get green. – Коли ми змішуємо синій та жовтий, ми утримуємо зелений.
Умовні конструкції першого типу

First Conditional (умовне речення 1-го типу) – умовне речення, що виражає реальну або дуже ймовірну ситуацію в теперішньому або майбутньому часі. 

В умовних реченнях 1-го типу в підрядній частині завжди використовується час Present Simple, а в головній частині, в залежності від ситуації, може використовуватися Future Simple, спонукальний спосіб або ж модальні дієслова can, must, may тощо з інфінітивом без частки to.

Future Simple
If I like this dress, I’ll definitely buy it. – Якщо мені подобається ця сукня, я її обов'Язково придбаю.
Your feet will hurt if you wear these uncomfortable shoes. – У тебе будуть боліти ноги, якщо ти будеш носити ці незручні туфлі.
If Jack decides to move to Florida, we will never see him again. – Якщо Джек вирішить переїхати до Флориди, ми його більше ніколи не побачимо.
Спонукальний спосіб
If you see Jessica tonight, give her this book, please. – Якщо ти побачиш Джессіку сьогодні ввечері, дай їй цю книгу, будь ласка.
If oranges are not expensive, buy me two kilos of them. – Якщо апельсини будуть недорогими, купи мені їх 2 кілограми.
Please, come to my place and help me if you are not busy tomorrow. – Будь ласка, прийди до мене додому та допоможи мені, якщо ти не зайнятий завтра. 
Модальні дієслова
If you like this shoes, we can buy them. – Якщо тобі подобаються ці туфлі, ми можемо їх купити.
You may stay at home next Monday if there is no work to do here. – Ви можете залишитися вдома наступного понеділка, якщо тут не буде ніякої роботи. 
Kate must get up really early if she gets this job in New York. It’s too far. – Кейт буде змушена вставати дуже рано, якщо вона отримає цю роботу в Нью Йорку. Вона знаходиться надто далеко.
В умовних реченнях 1-го типу в підрядній частині з заперечним значенням замість сполучника if можна використовуватися unless (якщо не) та дієслово в стверджувальній формі.

You don’t have to do this unless you want. – Тобі не обов'язково робити це, якщо ти не хочеш. 
I will be very angry unless you clean your room. – Я буду дуже розлючена, якщо ви не приберетесь у своїй кімнаті.
Matt won’t be able to go on holidays with us unless he saves some money. – У Метта не вийде поїхати з нами у відпустку, якщо він не назбирає трохи грошей.
Умовні конструкції 2-го типу

Second Conditional (умовне речення 2-го типу) – умовне речення, що передає нереальну ситуацію в теперішньому часі. Підрядне речення передає уявну ситуацію, що суперечить фактам в теперішньому часі, тому така ситуація неможлива або маловірогідна в теперішньому або майбутньому часі. 

В умовних реченнях 2-го типу в підрядній частині завжди використовується Past Simple, причому дієслово were (а не was) використовується для всіх осіб. В головній частині таких речень використовуються модальні дієслова would, could, might з інфінітивом дієслова без частки to. В таких реченнях не можна заміняти сполучник if на when.

If I were him, I would never do that. – Якщо б я був на його місці, я б ніколи так не робив. 
Jack could be happy if he married Janice. – Джек був би щасливим, якщо б одружився з Дженіс.
If Martha were rich, would she move to another country? – Якщо б Марта була багатою, вона б переїхала до іншої країни?
The children might play outside if the weather were nice. – Діти могли б пограти на вулиці, якщо б погода була хорошою.
Умовні конструкції 3-го типу

Third Conditional (умовне речення 3-го типу) – умовне речення, що виражає нереальну ситуацію в минулому та її нереальні наслідки, тобто ця уявна ситуація так і не відбулася. В більшості випадків умовні конструкції 3-го типу передають відтінок докори, критики, прикрості через щось, що не було виконано у минулому.

В умовних реченнях 3-го типу в підрядній if-частині використовується час Past Perfect, а також інколи Past Perfect Continuous, а в головній частині – модальні дієслова would, could, might з формою доконаного інфінітиву без частки to. В таких реченнях сполучник if не можна заміняти на when.

You could have passed your exam if you had studied harder. – Ти б пройшов свій екзамен, якщо б вчився старанніше. (але ти не вчився старанно, тому завалив екзамен)
If they had asked me for help, I would have helped them. – Якщо б вони мене попросили про допомогу, я б їм допоміг (але вони не просили, тому я не допоміг)
What would you have done if I hadn’t helped you at that time? – Що б ти робив, якщо б я тобі тоді не допоміг?
If you hadn’t been talking on the phone for so long, we might have arrived to the airport on time. – Якщо б ти не розмовляла по телефону так довго, ми б приїхали до аеропорту вчасно.
Виконані завдання чекаю у  вайбер групі ! 
Have a safe day ! Good -bye!
